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Kérdés

Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lesz-e újra gyorsvonat Székesfehérvárról Budapestre a legforgalmasabb időpontokban? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési ,
hírközlési és energiaügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Választókerületembő l többen fordultak hozzám a következő problémával :

A Székesfehérvár és Budapest között ingázók – többségükben Budapesten dolgozók ill . ott tanuló
diákok – számára jelentős gondot okoz a vasúti közlekedés . A jelenlegi menetrend kedvez ő tlen
azok számára, akik reggel 8 órára szeretnének Budapestre érni, és 17 óra körül visszaindulni
Székesfehérvárra. Korábban voltak olyan gyorsvonatok, amelyek ebben az időpontban indultak, d e
azokat megszüntették.

Komoly igény fogalmazódott meg arra, hogy – ugyanúgy, mint évekkel ezel őtt - legalább a
legforgalmasabb id őszakban, reggel és délután egy-egy gyorsvonattal elérhet ő legyen
Székesfehérvárról a főváros .
Jelentős problémáról van szó, mert az ingázók mintegy 80 százalékának az említett időpontokban
kell eljutni munkahelyükre ill . oktatási intézményébe .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól :

• Milyen megoldást lehet találni a probléma rendezésére ?
• Lesz-e újra gyorsvonat Székesfehérvárról Budapestre a legforgalmasabb id őpontokban?

Várom megtisztel ő válaszát .

Dr. Góglrpád
Fidesz – Magyar Polgári Szövetsé g

Budapest, 2009 . január 15 .
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